
附件二  Annex II 
 

(請於 2020 年 10 月 5 日下午 5 時前以電郵方式（電郵地址： contactlesspayment_market@fehd.gov.hk）
交回食物環境衞生署（食環署）。 To be returned to the Food and Environmental Hygiene Department (FEHD) by 
email (Email Address: contactlesspayment_market@fehd.gov.hk) by 5:00 p.m. on 5 October 2020 (Monday).) 

 
回條 REPLY FORM 

 
於公眾街市推廣非接觸式付款的資助計劃  

Subsidy Scheme for Promotion of Contactless Payment in Public Markets 
 

宣傳活動  
Promotion Activities 

 
本公司有興趣參加以下宣傳活動—  
My company is interested in participating in the following promotion activities – 
(請在適當的方格內加 ‘’。Please ‘’ the box(es) where appropriate.) 

 

  1.  由食環署及香港房屋委員會（房委會）為服務提供者舉行有關資助計劃

的簡介會  
Briefing session on the subsidy scheme conducted by FEHD and Hong Kong Housing 
Authority (HKHA) for interested service providers 

 

  （確認電郵將於 2020 年 10 月 5 日發送給參與公司。 Confirmation email will be sent to 
participating companies on 5 October 2020.）  

  日期  :  2020 年 10 月 6 日（星期二）  
Date  :   6 October 2020 (Tuesday) 
時間  :  下午 3:30 – 4:30 
Time  :  3:30 – 4:30 p.m. 
地點  :  香港灣仔愛群道 28 號愛群閣二樓演講室  
Venue  :   Lecture Theater, 2/F, Oi Kwan Court, 28 Oi Kwan Road, Wan Chai, HK    

  出席簡介會的公司代表（最多四位代表）：  
Company’s representatives attending the briefing session (maximum four representatives): 

  姓名 Name 職位 Post Title 
  1.  
  2.  
  3.  
  4.  
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  2.  為食環署街市行業代表及房委會街市整體承租商舉行有關服務計劃的

簡介會 (本公司會參與介紹服務計劃 ) 
Briefing session for trade representatives of FEHD markets and single operators of 
HKHA markets on service package (my company will participate to introduce service 
package) 

 

  （有關簡介會的細節安排將於 2020 年 10 月 6 日或之前透過電郵提供。 Detailed 
arrangement of the briefing session will be provided via email by 6 October 2020.）  

  日期  : 
Date  : 

2020 年 10 月 8 日（星期四）  
8 October 2020 (Thursday)   

  時間   : 
Time  : 

 上午 9:30 – 下午 12:30 
9:30 a.m. – 12:30 p.m. 

  地點  : 
Venue : 

九龍荔枝角荔灣道 19 號荔枝角政府合署  
Lai Chi Kok Government Offices, 19 Lai Wan Road, Lai Chi Kok, Kowloon 

    
  3.  為食環署及房委會街市租戶商舉行有關服務計劃的簡介會及 /或在選定

的食環署 /房委會街市設立本公司宣傳攤位  
Promotion booths to be set up by my company in selected FEHD/HKHA markets 

 

  (有關簡介會及 /或宣傳攤位的細節安排將於 2020 年 10 月中透過電郵提供。 Detailed 
arrangement of the briefing sessions and/or promotion booths will be provided via email by             
mid-October 2020.) 

 
簽署
Signature:  

聯絡電話  
Contact No.:  

姓名  
Name:  

傳真號碼  
Fax No.:  

職位  
Post Title:  

電郵地址  
Email Address:  

公司名稱  
Company’s Name:  
公司地址  
Company’s Address:  
日期  
Date:  
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